

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: donderdag 16 mei 2013 11:19
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

16 mei 2013

In het nieuws

- Dan toch maar een mannelijke rector voor de KU Leuven? (De Morgen, 16/05/2013)
- De keuze van Angelina Jolie is nog niet voor iedereen weggelegd (De Morgen, 16/05/2013)
- Top 5 van mannelijke vs. vrouwelijke studies (De Standaard, 16/05/2013)
- 'Werk maken van menselijk, integer beleid' (De Standaard, 16/05/2013)
- De borsten maken de vrouw (De Standaard, 16/05/2013)
- UGent kiest verrassend voor vrouw (De Standaard, 16/05/2013)
- Clampdown: Pop-cultural Wars on Class and Gender by Rhian E Jones – review (The Guardian, 16/05/2013)
- Scottish women urged to enter IT industry (BBC News, 16/05/2013)
- Older women are disappearing from TV due to combination of ageism and sexism, warns Harriet Harman (The Independent, 16/05/2013)
- Anne De Paepe is de nieuwe rector van UGent (De Morgen, 15/05/2013)
- Islamleerkrachten mogen in GO! hoofddoek dragen (De Morgen, 15/05/2013)
- Moeder schrijft foetus in voor schoonheidswedstrijd (De Morgen, 15/05/2013)
- Islamleerkrachten GO! mogen hoofddoek buiten de klas dragen (De Standaard, 15/05/2013)
- Anne De Paepe is nieuwe rector UGent (De Standaard, 15/05/2013)
- EXPO. 'Mannequins zijn de nieuwe heiligen' (De Standaard, 15/05/2013)
- Een leven zonder borsten (Knack, 15/05/2013)
- Welzijn of welvaart weg van de haard (De Wereld Morgen, 15/05/2013)
- Week van de vrouwvriendelijkheid NOT - Celia Ledoux (De Redactie, 15/05/2013)
- "Troostmeisjes waren noodzakelijk tijdens WO II" (De Redactie, 15/05/2013)
- "Walgelijk wat Disney met Merida gedaan heeft" (De Redactie, 15/05/2013)
- 'Dat emanciperen ook leuk is, wordt vaak vergeten' (De Volkskrant, 15/05/2013)
- Le danger des jupes courtes ou l'histoire d'un reportage "dépassé" (La Libre Belgique, 15/05/2013)
- Une campagne pour mieux adapter la contraception aux besoins des femmes (Le Monde, 15/05/2013)
- Santé : «La bonne contraception, pour la bonne personne» (Liberation, 15/05/2013)
- It's hard not to be angry when men won't discuss rape and abuse | Suzanne Moore (The Guardian, 15/05/2013)
- How tackling the 'crisis of masculinity' creates a crisis for feminism | Glen Poole (The Guardian, 15/05/2013)
- Just 18% of UK television presenters over 50 are women, study finds (The Guardian, 15/05/2013)
- Where are they now? Five female faces who disappeared from our screens (The Guardian, 15/05/2013)
- North Dakota abortion clinic launches legal bid to combat new state laws (The Guardian, 15/05/2013)
- Angelina's breasts and the public ownership of body parts | Dean Burnett (The Guardian, 15/05/2013)
- Many US women can't afford to do what Angelina Jolie did | Sadhbh Walshe (The Guardian, 15/05/2013)
- Japan's politicians have a problem with 'comfort women' | Maki Kimura (The Guardian, 15/05/2013)
- Mali's displaced women organise for long stay away from home | Alex Duval Smith (The Guardian, 15/05/2013)
- NHS can't cope with rise in demand for breast cancer tests, warn experts (The Guardian, 15/05/2013)
- How could so many years of horrendous abuse go unnoticed? (The Independent, 15/05/2013)
- Charities are 'too white, too male, too middle class' (The Independent, 15/05/2013)
- Hollywood silences leading ladies as speaking roles for women slump (The Independent, 15/05/2013)
- Angelina Jolie's Decision - More Perspectives (The New York Times, 15/05/2013)
- North Dakota's Sole Abortion Clinic Sues to Block New Law ... (The New York Times, 15/05/2013)

- Rutgers Chooses a Woman to Lead Athletic Department ([The New York Times](#), 15/05/2013)
- Pregnancy Takes a Turn on the Red Carpet ([The New York Times](#), 15/05/2013)
- A Police Roll-Call Reminder - Women May Go Topless ([The New York Times](#), 15/05/2013)
- Toru Hashimoto Defended Use of Japanese 'Comfort Women' ([The New York Times](#), 15/05/2013)
- Study: In business, women value ethics more than men ([CNN](#), 15/05/2013)
- Letter from Africa: Ladies at war ([BBC News](#), 15/05/2013)
- WHO data shows narrowing health gap ([BBC News](#), 15/05/2013)
- Diane Abbott to warn of British 'masculinity crisis' ([BBC News](#), 15/05/2013)
- Big Lottery funding boost for women in science ([BBC News](#), 15/05/2013)
- US military faces second sex assault case in as many weeks ([BBC News](#), 15/05/2013)
- Alison Nimmo on 'girl power' on London 2012 sites ([BBC News](#), 15/05/2013)
- Be it resolved: The Munk Debates should include women ([The Globe and Mail](#), 15/05/2013)
- Video: Anger over Japanese mayor's sex-slave remarks ([The Globe and Mail](#), 15/05/2013)
- In winning re-election, Clark rose above perception and rebellion ([The Globe and Mail](#), 15/05/2013)
- Nach umstrittenen Aussagen über "Trostfrauen" Proteste in Japan ([Sueddeutsche Zeitung](#), 15/05/2013)

 Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.